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§ 16  

Nämndens och förvaltningens frågor 

- Awad Hersi (MP) frågade om det finns statistik på antalet besök 

på ungdomsmottagningen efter det att den flytta från Tensta till 

Kista. Förvaltningen fick i uppdrag att ta reda på detta och 

återkomma till nämnden.  

- Awad Hersi (MP) frågade om det finns hörselslingor i Tensta träff 

och på Spånga Folkan. Förvaltningen svarade att det finns det.  

- Eva Andersson (S) undrade över vad som händer med det 

övergivna huset vid Bromstensvägen där det finns planer för 

studentbostäder. Ann-Katrin Åslund (FP) berättade att hon har fått 

besked om att processen har försenats. En orsak till detta är 

planeringen för Mälarbanan som påverkar tidsplanen av projektet.  

- Awad Hersi (MP) hade en fråga om hur lång tid det tar att få 

kontakt med socialtjänsten samt få träffa en handläggare. Maria 

Häggblom svarade att socialtjänsten har ett antal mottagargrupper 

som har telefontid varje dag. Det tar ca en vecka från den första 

kontakten till dess man får träffa en handläggare för ett första 

möte. 

- Rune Olofsson (S) frågade om det går att sätta upp 

politikeraffischen på stadsdelens vårdcentraler. Förvaltningen fick 

i uppdrag att undersöka salen och återkomma till nämnden.  

__________________ 

 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 16) 

 

 

 


